
 
Akademický senát UK FTVS 

 
     

 Č.j.: AS-9/2012 
 

Zápis z řádného zasedání ze dne 9.10.2012 ve 13.00 hod 
 

Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 
Zaměstnanecká komora: Dvorský, Hojka, Horčic, Jelen, Kaplan, Kohlíková, Panská, , Zahálka 
Studentská komora:, Česák, Harbichová, Holický, Jindra, Novotný, Dvořák 
Omluveni: Baláš (z), Čechovská (z), Janák (z), Pokorná (z), Velenský (z), Vomáčko (z) 
Vokoun (s) 

 
Hosté: (bez titulů):Fořter 
 
 

1. Schválení programu zasedání (předsedkyně AS FTVS Kohlíková): 

Na úvod seznámila předsedkyně AS FTVS Kohlíková s navrženým programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 9.10.2012: (14-0-0)  

Usnesení: AS FTVS schválil Program zasedání 18.9.2012. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání 18.9.2012. 

Senátor Novotný upozornil, že v realizaci studentského hodnocení výuky dojde k posunu 

oproti plánovanému termínu v zápise. Předsedkyně AS FTVS UK Kohlíková upozornila, 

že se jedná o prováděcí změnu, která není v rozporu se zápisem z 18.9.2012. Hlasování o 

zápisu ze zasedání 18.9.2012: (14-0-0)  

Usnesení: AS FTVS schválil Zápis ze zasedání 12.6.2012 

 

3. Vystoupení člena vedení UK FTVS 

- Pan děkan se předem omluvil z účasti na zasedání z důvodu pracovní schůzky mimo 

fakultu. Nikdo jiný za vedení UK FTVS na zasedání nebyl přítomný. 

4. Organizační řád 

Ve věci organizačního řádu informovala předsedkyně AS FTVS UK Kohlíková, že 

nedošlo k žádnému posunu. Nebyla svolána žádná schůzka neoficiální komise, kde jsou i 

členové AS FTS UK, nepřišel žádný návrh dokumentu ze strany vedení FTVS UK. Bod 

byl do programu zařazen na žádost vedení FTVS, vzhledem k situaci se odkládá na další 

zasedání AS FTVS UK. 

 



5. Hospodaření fakulty 2012 

Zprávu o hospodaření přednesl tajemník fakulty ing. Fořter. Všechny podkladové 

materiály byly rozeslány jak členům Ekonomické komise, tak byly k dispozici všem 

členům AS FTV UK. Za Ekonomickou komisi vystoupil předseda Vomáčko. Konstatoval, 

že vzniklo malé nedorozumění ohledně rozepsání čerpání po jednotlivých měsících, kdy 

předložená zpráva obsahuje přehled v období leden-červen a požadavek z minulého 

zasedání zahrnoval i měsíce červenec a srpen. Pan tajemník ubezpečil, že to bude dodáno 

později s čerpáním za ¾ roku. Další dotaz byl ze strany studentů na PDS centrum a jejího 

financování. Pan tajemník uvedl, že celková částka představuje úpravu vybraných osmi 

místností především z hlediska stavebních úprav a na vlastní materiální vybavení byla 

použita jen malá část. Schůzka s Ekonomickou komisí AS FTVS UK proběhne 

v následujícím týdnu po dohodě s jejím předsedou. 

Jelen: Položil dotaz na investice ve středisku Stráž, zda-li uvedené finanční prostředky jsou 

s DPH. 

Tajemník Fořter: Odpověděl, že částka je s DPH a upřesnil, že se jedná o částku čerpanou 

pouze v letošním roce z FRIM (v roce loňském se jednalo z FRIM o 3 mil. a celkové 

náklady tak jsou 18,9 mil. Kč). Dále pan tajemník uvedl, že v létě bylo vyplaceno 1,5 mil 

Kč na odměnách z celkového rozpočtu 3,5 mil., který bude realizován na konci roku. 

Česák: Položil dotaz, kdo má na starosti Centrum PDS a kde jsou dislokována místa pro 

jednotlivé studenty PDS z konkrétních kateder. 

Tajemník Fořter: Odpověděl, že neví, zda-li je tato situace vyřešena, ale zřejmě je 

zodpovědnou osobou mgr. Carboch. Co se týká dislokace studentů, tak to bylo plánováno 

již od samotného projektu a detaily má proděkan Kračmar. 

Jelen: Položil dotaz na umístění studentů, kteří nejsou zaměstnanci fakulty a jak je to se 

studenty oboru Biomechanika.  

Tajemník Fořter: Přislíbil, že uvedené detaily zjistí. 

6. Stav vyhlášení voleb do AS FTVS UK 

Člen Legislativní komise Kaplan shrnul průběh a stav vyhlašování voleb do AS FTVS UK, 

kdy byly volby na minulém zasedání vyhlášeny spolu s doporučenými termíny. Byl 

zveřejněn seznam členů Volební komise a ta se sešla na pracovní schůzce 9.10.2012, kde 

si zvolila za svého předsedu Dr. Juráka. Předseda Volební komise od teď podle Volebního 

a jednacího řádu AS FTVS UK povede přípravu  voleb spolu s komisí. 

Všechny předložené termíny jsou v souladu s vyhlášenými lhůtami (ode dne 9.10.2012 je 

to ještě 41 dnů). Bylo by dobré, aby studentská část spolupracovala při přípravě voleb 



s předsedou Volební komise  při koordinaci a sjednocení postupu při přípravě a realizaci 

voleb. 

Předsedkyně AS FTS UK Kohlíková položila dotaz, zda-li jsou informace o volbách na 

WEB fakulty. Senátor Kaplan informoval, že všechny potřebné materiály ze strany AS 

FTVS UK předá předsedovi Volební komise v následujících dnech. 

Tajemník AS FTVS UK Zahálka informoval, že přihlášky se podávají přes podatelnu 

fakulty oproti podpisu do zvláštního sešitu, který je za AS v podatelně k dispozici. 

Předsedkyně AS FTVS UK Kohlíková přednesla prosbu o podporu a propagaci voleb jak 

ze strany senátorů, tak ze strany studentů a zaměstnanců. Propagace mezi studenty je 

nezbytnou součástí kontaktu jednotlivých učitelů se studenty. 

Senátor Horčic upozornil, že minulé volby do AS byly podrobeny tvrdé kritice a tento 

negativní moment je potřeba zlepšit. Co se týká prezentace jednotlivých kandidátů, tak při 

minulých volbách odevzdalo prezentaci volebního programu pouze 10% všech kandidátů. 

Dále se předsedkyně AS FTVS UK Kohlíková zeptala, zda-li jsou zápisy ze zasedání AS 

FTVS UK na nových stránkách fakulty. Tajemník AS FTVS UK Zahálka ubezpečil, že 

všechny zápisy ze zasedání byly předány na CI a to zajistilo jejich vyvěšení na stránky 

fakulty. Jediný problém vznikl v přechodu ze starých a nové stránky fakulty, kdy nové 

stránky již nejsou pod přímou správou CI a ne všechny informace byly okamžitě 

přeneseny. 

7. Přijímací řízení DS 

Uvedený bod byl předložen pouze ve stavu, jak ho mailem dostali všichni členové AS 

FTVS UK. Z formálního a obsahového hlediska není jasné, o jaký typ dokumentu se jedná. 

Jedná se zřejmě o pracovní podobu materiálu, který ještě nemá finální podobu. Vzhledem 

k tomu, že proděkan pro vědu není přítomen, není možné získat další doplňující informace. 

Usnesení: AS FTVS upozorňuje na termín odevzdání materiálů akreditační komisi 

k 31.10.2012. AS FTVS UK nemá informaci, zda-li dokument „Přijímací řízení DS“ má 

být součástí předkládaných materiálů Akreditační komisi. (13-0-0). 

 

8. Různé: 

Předsedkyně AS FTVS Kohlíková informovala o Opatření děkana č. 7/2012 „Tvorba 

sociálního fondu“(viz příloha), kde se jedná o sjednocení předchozích dokumentů do 

jednoho a AS FTVS to bere na vědomí. Člen Legislativní komise Kaplan informoval o 

stavu přípravy Volebního a jednacího řádu kolejní rady, kdy práce se již chýlí ke konci a 

došlo k dohodě o finální podobě. Na dotaz předsedkyně AS FTVS Kohlíkové zda-li 



existuje nějaký termín pro dokončení uvedeného dokumentu byla odpověď ze strany 

senátora Kaplana, že termín dán není a celá situace se táhla hlavně z důvodu, že po 

nástupu nových ubytovaných na kolej byly předloženy trochu jiné požadavky, které bylo 

potřeba zapracovat. 

Senátor Novotný informoval o vhodnosti zřízení místnosti pro potřeby studentské komory, 

bude připraven požadavek za AS FTVS UK, který se zašle tajemníkovi fakulty. Dále 

senátor Novotný informoval, že byly rozeslány návrhy dotazníků k hodnocení studia 

studenty a prosí všechny o zasílání připomínek a podnětů. 

 

 

Zapsal: Zahálka  

 Za AS FTVS 

 předsedkyně doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc. 

 
 
Na vědomí: doc. PhDr. Vladimír Süss, Ph.D., děkan UK FTVS 

 Ing. Tomáš Fořter, tajemník UK FTVS 


